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Kraków, dnia 28 lutego 2024 roku 
 

 

PROTOKÓŁ Nr 2/2024 
 
 

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Dzielnicy XIV Czyżyny odbytego w 

siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, Kraków os. Dywizjonu 303 nr 34. 
 
Przewodniczący posiedzenia Komisji – Filip Cichor 

Protokołujący posiedzenie – Filip Cichor 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia – 19:10 

Godzina zakończenia posiedzenia – 19:28 

Czas trwania posiedzenia: 18 minut 

 
Porządek Posiedzenia Komisji 

 
1. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia – wg. listy obecności.  
2. Otwarcie posiedzenia.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
5. Projekty uchwał.   
6. Bieżąca korespondencja.  
7. Oświadczenia i komunikaty.  
8. Zamknięcie posiedzenia. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA 
 
Ad. 1. Prowadzący stwierdził prawomocność posiedzenia Komisji – lista obecności wg. 
 
załącznika nr 1.  

 

Ad. 2. Prowadzący otworzył posiedzenie Komisji. 

 

Ad. 3. Prowadzący przypomniał zaproponowany w zawiadomieniu o posiedzeniu Komisji 

porządek obrad w brzmieniu: 

 

1. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia – wg. listy obecności.  

2. Otwarcie posiedzenia.  

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

5. Projekty uchwał.   

6. Bieżąca korespondencja.  

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie w przedmiocie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad. W sposób jednogłośny przyjęto zaproponowany porządek obrad. 

 

Ad. 4 Prowadzący przedstawił protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. Nie zgłoszono 

żadnych uwag. Prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie w przedmiocie przyjęcia 

protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. W sposób jednogłośny przyjęto protokół z 

poprzedniego posiedzenia Komisji. 
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Ad. 5. Nie przyjęto projektów uchwał. 

 

Ad.6. Do Komisji nie wpłynęła dotychczas żadna korespondencja. 

 

Ad.7.   

 

Grzegorz Ronij jako członek zarządu zreferował przebieg przeprowadzonego spotkania w 

sprawie oddziału Samorządowego Przedszkola nr 110 

Anna Gieras jako Przewodnicząca Rady Dzielnicy wskazała na podjęte kroki w sprawie 

przedmiotowego przedszkola. 

Bożena Stanek wspomniała o problemach szkoły podstawowej 156 

Przewodnicząca Rady omówiła działania podjęte w sprawie przedmiotowej szkoły. 

Przewodniczący Komisji zapewnił, iż w najbliższym czasie odwiedzi wyżej wskazaną 

placówkę wraz z członkiem zarządu Grzegorzem Ronijem. 

 

Ad. 8. Prowadzący zamknął posiedzenie Komisji o godzinie 19:28 

 

 
 

Podpis Protokolanta      Podpis Prowadzącego Komisję 

 

 

Filip Cichor       Filip Cichor 

 

 

Załączniki: 

 

1. Lista Obecności  
 

 

 


